
COMISSIÓ D’ASSOCIACIONS
ACTA 5/2023-24

Lloc: Aula 40.041, Campus de la Ciutadella, UPF
Data: 14 de febrer del 2024
Hora de començament: 18:47h
Hora d’acabament: 19:25h

Assistència:

Assisteixen presencialment les següents persones

Pilar Jordán, Post-Crash
Gabriel Dwyer, Post-Crash
Mar Jordà, Post-Crash
Muriel Riera, Barcelona Debating Society (BDS)
Alice Ghencea, Barcelona Debating Society (BDS)
Selene Miron, Front d’Estudiants
Núria Garcia, United Nations Student Association of Barcelona (UNSA)
Jordi Romero, Jovent Republicà
Genís Hernández, Joventut Nacionalista de Catalunya
Amàlia Cillero, l’Universitari
Elio Oliva, S’ha Acabat!
Hugo González, S’ha Acabat!
Alejandro Fernández, S’ha Acabat!
Tamara Silveira, Time is Up
Irene Laborda, Erasmus Student Network (ESN)

Àlex Aranda, Representant de les Associacions al CEUPF
Alba Torrent, Estudiant en Pràctiques al SACU

Assisteixen telemàticament les següents persones

Artai Borrega, Associació d’Estudiants Progressistes
Martina Roig, Plataforma Universitària pel Català
Maia Garrell, Deba-t.org
Bruno Fernández, SEPC
Markel Soler, Universos de Paper i Fantasia
Luís Maurin, AeFPE i EUS
José Emiliano Cortés Céspedes, Taurons Rugby

Ordre del dia:

1. Benvinguda
2. Aprovació de l’acta anterior
3. Comunicat de la persona representant
4. Mostra d’Associacions
5. Canal de WhatsApp
6. Subvencions i ajuts
7. Cancel·lació de la cervesada del 15 de febrer
8. Precs i preguntes



Desenvolupament de la sessió:

1. Benvinguda

Es dóna la benvinguda als assistents i es presenta l’ordre del dia.

2. Aprovació de l’acta anterior

Es pregunta què és l’acta anterior i on es pot consultar. S’exposa que totes les actes son públiques i estan
disponibles a la web del CEUPF. S’aprova l’acta anterior.

3. Comunicat de la persona representant

La persona representant de les associacions anuncia que deixa la seva militància a la PUC. S’exposa que el
Reglament de la Comissió no impedeix a estudiants no associats ser-ne representants. Tot i això, es posa a
disposició de les associacions decidir, a través d’un vot de confiança, si es manté la persona representant o si,
per contra, se celebren eleccions. Es procedeix a la votació entre els assistents amb els següents resultats:

● Confirmar: 15 vots
● Revocar: 0 vots
● Abstenció: 2 vots

Per tant, per majoria, s’aprova que Àlex Aranda segueixi sent la persona representant de les associacions.

4. Mostra d’Associacions

Es fa un traspàs dels acords del Grup de Treball de la Mostra -document disponible a la web del CEUPF-.

S’informa de les dates, els horaris i els espais concretes de la Mostra d’Associacions 2024:

● Dimarts 27 de febrer al Campus de Poblenou de 13h a 16h a la Plaça Gutenberg.
● Dimecres 28 de febrer al Campus de la Ciutadella de 10h a 15h al pati del 20.

S’informa del nou sistema de tiquets per punts, el qual consistirà en recollir una fitxa a la carpa del CEUPF i la
qual s’haurà d’anar omplint amb gomets. Aquests es facilitaran a les associacions, les quals decidiran segons el
seu criteri quants punts donar als participants, amb l’opció d’entregar-ne fins a 3 per associació. Aquesta fitxa
s’haurà de retornar a la carpa del Consell, on s’entregarà un comprovant amb l’hora de l’entrega i els punts
obtinguts per, posteriorment, fer l’entrega de premis. En cas d’empat de punts, es lliurarà el premi a la primera
fitxa retornada.

S’exposen els premis que hi haurà, entre d’altres: 150€ a Òptica Universitària, 100€ a Abacus, material de la
UPF, tiquets de cervesades, vals descompte per activitats de les associacions, etc. Es decideix conjuntament
quants premis es repartiran a cada campus. Després de diverses propostes, s’estableixen 6 lots a repartir de la
següent manera: 2 a Poblenou i 4 a Ciutadella.

S’exposa la renovació del cartell de la Mostra d’enguany i es mostra el nou model.

S'obre torn de paraules per dubtes, propostes i recomanacions:

● Es comenta que, el fet que en cas d’empat es decideixi per horari, és injust, ja que potser per
incompatibilitat horària hi ha estudiants que hi van més tard. Des de l’Universitari es planteja



comptabilitzar, com a alternativa, el temps de durada de l’activitat, és a dir, quan s’ha recollit la fitxa i
quan s’ha entregat.

● Es comenta que l’any passat es va demanar que el muntatge no es convoqués tan d’hora, ja que 1 hora i
mitja és excessiu i en 20 minuts es va tenir fet. La persona representant de les associacions, tot i això,
informa que des del SACU es va demanar que les associacions vinguessin amb aquest marge de temps.

● Es demana com s’explicarà el funcionament del concurs als estudiants. La persona representant anuncia
que se’n farà difusió a través de les xarxes, flyers, explicacions, etc. Es proposa que des del Consell es
faci un post explicatiu per tal que les associacions puguin repenjar-ho.

● Des de l’Universitari es comenta que s’està plantejant fer una activitat de cohesió entre les associacions
que consistiria en anar passant per les diferents parades i gravant clips d’un minut aproximadament on
aquestes es presentessin i donessin a conèixer la seva activitat. Queda a lliure elecció que hi participin
les associacions que vulguin.

● Des de S’ha Acabat! es pregunta si s’ha establert algun sistema d’organització de les parades, a la qual
cosa es respon que es va acordar que les mateixes associacions siguin les que es vagin instal·lant a
mesura que vagin arribant.

5. Canal de WhatsApp

S’exposa que el canal de WhatsApp està sent un èxit, amb un total de 210 persones subscrites la primera
setmana i 245 actualment, dues setmanes més tard. S’obre torn de paraula per possibles propostes de millora
però no es presenta cap iniciativa.

6. Subvencions i ajuts

S’exposa que el passat 13 de febrer va tenir lloc la sessió presencial organitzada pel SACU sobre els ajuts
econòmics de què disposen les associacions i com procedir per demanar-los. S’informa que l’1 de març s’obre
la segona convocatòria de 8.000€ i que es poden presentar sol·licituds fins el 31 del mateix mes.

S’informa, també, que des del SACU s’estan redefinint els criteris de les convocatòries de cares a la crida de
novembre.

7. Cancel·lació de la cervesada del 15 de febrer

S’informa que la cervesada que s’havia aconseguit des de la Comissió d’Associacions pel 15 de febrer, que
havien de celebrar Time is Up i Barcelona Debating Society, queda cancel·lada. Es proposa que les associacions
decideixin com procedir, si deixar expirar la data o reclamar-ne una altra a finals de maig. Dins d’aquesta segona
opció, la persona representant de les associacions proposa fer una cervesada conjunta, els beneficis de la qual
siguin pel fons de beques, per la qual cosa es faria un grup de treball. Davant els dubtes, es decideix que es
parlarà més endvanat sobre com procedir.

8. Precs i preguntes

Des de ESN es comenta que la proposta de crear una aula global conjunta per les associacions suposaria un
problema tinguent en compte que la majoria de membres de l’associació no son estudiants. Es respon que la
proposta de crear una aula conjunta no va tirar endavant per falta d’eficiència.



Exhaurit l’ordre del dia, s'aixeca acta de la reunió de la Comissió d’Associacions a les 19:25h del 14 de febrer
de 2024, el contingut de la qual queda recollida en aquesta acta de tres pàgines, signada a continuació:


